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SVĚT: Mnohým z vás jistě netřeba dr. Davida Martina představovat. Pokud jste sledovali
všechny odborníky, kteří od začátku upozorňovali na covidový podvod – a později varovali
před genovými injekcemi -, nemohli jste dr. Davida Martina přehlédnout.

Je velmi kritický a v mnoha ohledech šel od začátku proti proudu. Nyní se vrací více než 20 let zpět,
tedy do doby, kdy se začalo pracovat na umělých koronavirech.

Ve středu se doktor David E. Martin připojil k Alexovi Jonesovi, aby vysvětlil, kde se vzala biologická
zbraň SARS-CoV-2, kdo jsou zločinci, kteří za ní stojí a mnoho dalšího. Celý rozhovor si můžete
prohlédnout ZDE .

„Koronavirus je ve hře jako biologická zbraň od roku 1966. Většina lidí poprvé slyšela o koronaviru v
roce 2019, ale faktem je, že jako biologická zbraň existuje od roku 1966,“ řekl Dr. Martin.

„V roce 1990 společnost Pfizer podala první patent na vakcínu proti koronaviru.

V roce 1999 modifikační a manipulační program Ralpha Barica vytvořil kardiomyopatii u králíků. To
dalo vzniknout patentu, který byl podán v roce 2002 na infekční, replikačně defektní, klon
koronaviru.

V roce 2014 byla University of North Carolina Chapel Hill oprávněna upustit od moratoria na zisk z
funkce. Patogen, na kterém v té době pracovali, byl spike protein viru 1 (WIV-1) Wuhanského
institutu virologie,“ řekl Dr. Martin.

V roce 2016 řekli, že WIV-1 je připraven na to, aby mohl být upraven pro člověka.

„V roce 2018/2019,“ řekl, „vláda Spojených států patent získala zpět od University of North Carolina
Chapel Hill. Ministerstvo zdravotnictví a sociálních služeb Národního institutu zdraví získalo patent
UNC Chapel Hill na infekční, replikačně defektní koronavirus a získalo na něj nárok i s úroky.

O čtyři měsíce později, v dubnu 2019, Moderna upravila čtyři patentové přihlášky, v nichž učinila
následující prohlášení:

„Po náhodném nebo záměrném uvolnění letálního respiračního patogenu“ …

„Uvolnění“. Zní to jako únik? Zní to jako „náhodné“? Ne.

Přestože nepoužívali slovo „smrtící,“ 18. září 2019 věděli, že uvolní letální respirační patogen.

„Věděli, že je to smrtící. Věděli, že to zabije lidi,“ řekl.
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18. září 2019 řekli, že do 20. září 2020 svět přijme univerzální vakcínu. A jak řekl Dr. Martin, „řekli,
že tak učiní v reakci… na náhodné nebo záměrné uvolnění letálního respiračního patogenu.“

Tyto povinné injekce plánovali od roku 2015.

„Hlavní plán očkovat svět neudělal nikdo jiný než Wellcome Trust, NIAID Anthonyho Fauciho,
Nadace Billa a Melindy Gatesových (konkrétně Dr. Chris Elias), Dr. Gao z CDC z Čínské lidové
republiky a celá řada dalších, kteří sedí v tom, čemu se říká Výbor pro monitorování globální
připravenosti,“ řekl Dr. Martin.

„Aby prosadili sociální a komerční zájmy sociopatů, kteří chtěli zabíjet lidské bytosti kvůli své
agendě, rozhodli se vypustit na populaci respirační patogen, aby byla populace nahnána k aplikaci
injekce mRNA, která by trvale změnila jejich lidský stav,“ řekl Dr. Martin.

V listopadu 2019 poslal Ralph Baric genetickou sekvenci do Centra pro výzkum vakcín při Národním
institutu zdraví USA (NIH).

„Sekvence nebyla pro ‚koronavirus‘ a nebyla pro ‚koronavirovou vakcínu,‘ byla pro mRNA, která byla
použita k instruování lidského těla, aby vytvořilo plánovaný patogen,“ řekl Dr. Martin.

„Řekli:“ Vložíme do náruče miliard lidí instrukce, jak z každého jednotlivce udělat továrnu na
biologické zbraně. spojené s modelem koronaviru.“

„Rozdíl mezi tímto a vším, co bylo provedeno dříve, je opravdu jednoduchý. V případě mRNA existují
dva rozdíly, které jsou pro pandemii Covidu naprosto jedinečné. Za prvé: ve skutečnosti vytváříme
mechanismus, který dá tělu pokyn k výrobě toxinu…

Za druhé, je to ve skutečnosti „nadějná“ reakce, která nezohlednila dvě velmi kritické věci: lipidové
nanočástice, ve kterých je injekce aplikována, což je ve skutečnosti také toxin… A nejhorší na tom je,
že jsme zavedli věc zvanou pseudouridin.“

„Pseudouridin byl publikován v roce 2018 jako prokancerogenní činidlo. To znamená, že vypne
reakci těla na to, jak rozpoznáváme nádory a jak je potlačujeme,“ vysvětlil Dr. Martin.

„Pseudouridin byl zahrnut do injekcí mRNA, aby stabilizoval mRNA, takže zůstal v lidském těle déle,
aby dosáhl svého účinku,“ řekl.

„SARS-CoV-2 nebyl virus z Číny,“ zdůraznil Dr. Martin. „Nikdo nechce připustit, že vláda Spojených
států tyto programy skutečně financuje a pere tyto programy prostřednictvím univerzit na velmi
důležitých místech po celém světě.“

V amerických státech, kde univerzity provozují programy biologických zbraní, žádný z politiků
nepřipouští, co se v jejich státech děje.

„Kongresmani nebo senátoři neustále lžou v Kongresu o viru Wuhan: byl to únik z laboratoře a bylo
to nebo ono,“ řekl Dr. Martin.

„Pro voleného úředníka je stejně problematické lhát v Kongresu jako pro soudce Nejvyššího soudu…
Lhát o patologii spojené s koronavirem je stejně problematické jako je pro Fauciho lehké lhát a říkat,
že neudělal moratorium na zisk funkce.“

„Hlavní plán je jednoduchý,“ řekl Dr. Martin a pokračoval:



„Tři čtvrtiny světové populace jsou zbytečné a je třeba je vypudit z planety… Tohle je třetí světová
válka, to není nadsázka, jen přichází v jiné podobě.“

„Ale vyhrajeme to,“ řekl. „Chtěli nás zabít a většina z nás nepohnula kolenem.“

„Pamatujte, že třetina lidí tomu propadla, třetina lidí byla donucena a třetina lidí řekla ne.“

„Nejen, že vyhodili do povětří svou strategii, jak ovládnout svět, ale také zničili mechanismus,
kterým to chtěli udělat.“

„Když to vědí, co by mohli zkusit udělat dál? Udělají to, co je právě teď ve hře – což znamená, že se
pokusí zvýšit volební podvod, který se stal v roce 2016 a znovu v roce 2020. Uvidíme obrovské
množství podvodů s voliči v podobě předčasného hlasování, elektronického hlasování, hlasování
nelegálních přistěhovalců, budeme mít každou verzi korupce, až vstoupíme do listopadových voleb v
USA.“

„V příštích 6 až 9 měsících, což je doba, kdy budeme sledovat, jak se bude dít celá řada zoufalostí,
bych vám velmi doporučil… zvykněte si používat hotovost a ujistěte se, že jí máte hodně po ruce.
Proč? Protože pak vaše chování nebude ovlivnitelné, pokud bude elektronická účast v ekonomice pod
jejich kontrolou.

Například pokud se pokusí zničit bankovní systém, aby prosadili digitální měny centrální banky nebo
jiné technologie modifikace chování.“

„Ale co lidé potřebují pochopit,“ řekl Dr. Martin, „je to, že odehráli všechny své karty; došly jim
náboje.“

„Chtěli se ujistit, že máme očkovací pasy. Chtěli se ujistit, že přišla Světová zdravotnická organizace
a pozastavila všechny naše občanské svobody na zbytek času. Chtěli udělat řadu věcí a stalo se, že
Světové ekonomické fórum selhalo. Klaus Schwab se unavil a nyní odstupuje. Herci vědí, že selhali,“
řekl.

„Víme, že celý establishment – ať už je to Světové ekonomické fórum, ať je to Nadace Billa a Melindy
Gatesových, ať je to Otevřená společnost a Dustin Moskovitz – víme, že všechny tyto organizace si
myslely, že by nás všechny mohly oklamat.“

„Oni si mysleli, že když na každý příspěvek dají ověřovače faktů, přestaneme příspěvky sdílet.
Mysleli si, že ve skutečnosti nebudeme poslouchat hlasy lidí.

Mysleli si, že se ujistili, že se nikdy neobjevíme v mainstreamových médiích, že nikdo nikdy neuslyší
naše hlasy. Ale [pro ně] špatná zpráva je, že v tom pokračujeme.“

„My lidé máme moc. Ve skutečnosti máme sílu změnit trajektorii, na které jsme. Máme moc zajistit,
aby lidé, kteří takto jednali beztrestně, už totéž dělat nemohli.“

 

Zpracoval: Slovanka/Necenzurovaná Pravda
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